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Развитие территории
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Представлены результаты анализа характеристик системы административно-территориального устройства в Россий-

ской Федерации в соотношении с территориальной организацией публичной власти. В конституционном праве обо-

значилась тенденция теоретического обоснования достаточности использования только термина «территория» в те-

ории территориальной организации публичной власти. На основе результатов анализа современного понимания и 

толкования различных историко-правовых и конституционно-правовых аспектов территориального устройства (орга-

низации) публичной власти в Российской Федерации обоснован вывод, заключающийся в отсутствии доктринальных 

положений теории и практики территориальной организации публичной власти, разделяемый большинством теорети-

ков и практиков. Обоснована необходимость формирования теории административно-территориального устройства в 

Российской Федерации как в федеративном государстве.
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Some Modern Problems of Theory and Practice of the Territorial Organization (Structure) of Public 
Government in the Russian Federation. Part 1
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The article presents results of an analysis of characteristics of the system of the administrative territorial structure in the Russian 

Federation in correlation with the territorial organization of public government. Constitutional law witnesses a trend for theoretical 

justification of sufficiency of the use of the “territory” term alone in the theory of the territorial organization of public government. 

Based on the results of an analysis of modern understanding and interpretation of various historical, legal and constitutional law 

aspects of the territorial structure (organization) of public government in the Russian Federation, the author justifies the conclusion 

shared by the majority of academicians and practitioners that there are no doctrinal provisions of the theory and practice of the 

territorial organization of public government. The need to establish a theory of the administrative territorial structure in the Russian 

Federation as a federal state is justified.
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